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Referent Carsten Fihl 

 

 

1. Velkomst og valg af dirigent. I fravær af formand Brian Thomsen, bød næs�ormand Maia Sejersen 
velkommen og indledte valg af dirigent. På de fremmødtes opfordring påtog Maia Sejersen sig 
opgaven. Carsten Fihl påtog sig opgaven med referat. 

2. Bestyrelsens beretningen blev fremlagt og e�erfølgende diskuteret og godkendt.  
3. Det reviderede regnskabet blev fremlagt af kasserer Daniel Frandsen. Det stemte på kroner og ører.  
4. Kon�ngent blev fastsat uændret �l 20 kr. pr. husstand. Indbetaling og registrering af medlemskab 

styres via appen ”Min forening”.  Trine Pedersen sørger for opkrævning. 
5. På valg var Maia Sejersen og Brian Thomsen. Maia har ikke ønsket at genops�lle. Valgt �l 

bestyrelsen for en 2-årig periode blev Brian Mejer Thomsen og Carsten Fihl.  
Svend Frandsen, Trine Nedergaard Pedersen og Frank Sørensen er på valg i 2025. 

6. Valg af suppleant:Tanja Sommer Schmidt Andersen blev valgt.   
7.  Valg af revisor: Jyte Dyekjær.  Revisorsuppleant: Bo Larsen 
8. Eventuelt. Der blev drø�et en del emner. Den kommende bestyrelse kigger på dem. Flere af de 

nævnte emner kan måske kombineres. Flere vil kræve rådgivere indover og vil sandsynligvis kræve 
finansiering fra relevante puljer i kommunen.  

a. Mulighed for bålhyte og madpakkehyte som i Hovedgaard 
b. Et ønske fra gammel �d. Bypark neden for forsamlingshuset. 
c. Er det ikke spild af CO2 når der slås græs på stadion? 
d. Mange ønsker sig en hundeskov 
e. Det blev nævnt at kommunen i mange �lfælde køber arealer hvis lokalbefolkningen kan 

lægge 15% og sørger for dri�en. Pas på med installa�oner hvor nogen kan komme �l skade. 
Det kan blive dyrt i forsikring, �lsyn og vedligeholdelse. 

f. Drø�else af tunnellen. Maia Sejersen kører videre med projektet, nu uden for og i 
samarbejde med bestyrelsen. Der har været mange ønsker fremme vedr. tunnelen. Nogle 
ønsker det eksisterende bevaret og genopfrisket, andre ønsker noget nyt og �dssvarende. Vi 
har kontakt �l Thue Møller, der er lokal kunstner og interesseret i at byde på opgaven. Vi 
har også kontakt �l htp://www.murkunst.dk/, som har dekoreret flere tunneller bl.a. den i 
Ha�ng. Der blev talt om inspira�on fra børnetegninger, Oto Frello og 
htps://www.kris�anvodder.dk/ blev nævnt. Lokale temaer som Tremhøj, Mejeriet og 
sta�onsbygningen blev nævnt. Der arbejdes videre. Fokus på at lokale ønsker skal være i 
centrum. Spørgsmål om kulturarv skal undersøges. 

g. Det blev foreslået at nye beboere i Tvingstrup blev budt velkommen fra bestyrelses side. 
h. To flasker vin blev overrakt �l Maia for lang �ds arbejde i bestyrelsen 
i. Carsten Orienterede om dialog med kommunen om adgangsveje i og �l Serridslevskoven. 

Frandsen nævnede at mange bønder havde en lod i skoven �dligere. Derfor hedder en del 
af skoven, Bondeskoven og der er/var adgang fra Tremhøjvej 8. Adgangsveje skal fortsat 
sikres. Der er skilte omkring Serridslevgaard. Privat have. Gennemgang forbudt. Men hav 
med adgang. Det skal kommunen hjælpe med at a�lare. 

j. Carsten orienterede om nye trafikformer. Han havde deltaget i et møde med kommunen i 
Nim om trafikambassadører. Der var lille �lslutning. Der er ingen ambassadører fra 

http://www.murkunst.dk/
https://www.kristianvodder.dk/


Tvingstrup. Måske fordi det er meget uklart, hvad det hele drejer sig om. Der er Flexbus, 
Flextur og plustur. Vi har klaget over at Tvingstrup ikke er blevet udpeget som knudepunkt 
på lige fod med de andre Samby lokaliteter. Vi har ikke fået svar, men der er rykket for svar.   

    


